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Készült: A Pénzügyi Bizottság 2023. április 27-ei, rendkívüli, nyílt üléséről 

 

Az ülés helye:  Oroszlányi Közös Önkormányzati Hivatal I. emeleti tárgyalóterem 

 

Jelen vannak: Kontschán Flórián Jenő elnök, Elekes László, Feczkó Rita és Papp Péter 

Attila bizottsági tagok   

 

Távol van: Ángyán István és Molnár István bizottsági tag 

 

Meghívottak: a mellékelt jelenléti ív szerint 

 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök köszöntötte a megjelenteket. A bizottság ülését 15 óra 1 perckor 

megnyitotta.  

Megállapította, hogy a bizottság határozatképes, mert a 7 fő bizottsági tagból 4 fő jelen volt.  

(1 fő bizottsági tagsági pozíció betöltetlen.) 

Ismertette a megküldött meghívó szerinti napirendi pontokat.   

Javaslatot tett a tárgyalandó előterjesztések sorrendjére: a „Beszámoló Oroszlány Város Önkormányzata 

2022. évi költségvetésének végrehajtásáról”, a „Költségvetést érintő döntések”, az „Önkormányzati 

ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések”, „Az önkormányzati tulajdonban lévő lakások bérletéről, 

lakbéréről és elidegenítéséről szóló 22/2007. (XI.14.) Ör. rendelet módosítása”, „Az oroszlányi 

labdarúgás fejlesztésének céljai és kapcsolódó önkormányzati döntések”. Ezt követően a képviselő-

testületi meghívó-tervezetben szereplő sorrendben tárgyalják a bizottságot érintő többi előterjesztést. 

 

1. NAPIRENDI PONT: A Képviselő-testület 2023. április 27-ei nyílt ülése előterjesztéseinek 

megvitatása 

 

Beszámoló Oroszlány Város Önkormányzata 2022. évi költségvetésének végrehajtásáról 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt, a kis- és mikro vállalkozók iparűzési adó felezése és 

annak az összegnek az Állam általi visszautalása miért gyakorolt negatív hatást a költségvetésre. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, a kormányzat visszautalta, hogy okozott-e nehézséget, nem 

tudja. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, nem okozott. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt, akkor miért van benne az előterjesztésben. Az utóbbi 

másfél évben ahány előterjesztés került ide, mindegyikben benne volt. 

 

Molnár István bizottsági tag 15 óra 9 perckor megérkezett az ülésre, a jelen lévő bizottsági tagok száma 

5 fő. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, akkora összeg, hogy költségvetést nem érint, és előbb 

visszautalta az Állam, mint ahogy be tudták hajtani. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a 
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bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 3 igen szavazattal, 2 

tartózkodással elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

38/2023. (IV. 27.) határozata 

a „Beszámoló Oroszlány Város Önkormányzata 2022. évi költségvetésének végrehajtásáról” 

című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Beszámoló Oroszlány Város Önkormányzata 2022. évi költségvetésének 

végrehajtásáról” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Költségvetést érintő döntések 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

39/2023. (IV. 27.) határozata 

a „Költségvetést érintő döntések” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek a „Költségvetést érintő döntések” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést. Elmondta, támogatja, hogy a gátat átadják az 

Államnak. A fenntartó és működtető szerv szeretné, hogy megnyíljon, az önkormányzat viszont nem. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, egyetért az állami tulajdonba adással, megváltoztathatják az 

OLPK nagyon rossz döntését, és megnyitják rajta a forgalmat, hogy a városnak is jó legyen, nem lesz 

elzárva, nem kényszerítik az autósokat, hogy Oroszlányt kikerüljék. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ezzel nem értett egyet. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, azért gondolta, mert belekerült az előterjesztésbe az OLPK. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök hozzátette, nem a turisták elől van elzárva, hanem a gépjárművek elől. 

Az Állam eldönti, hogy a közlekedést ott hogyan valósítja majd meg, ha át kívánja venni a tulajdont. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag elmondta, ha 100 évvel ezelőtti képeslapokat megnézik, az akkori 

gazdasági épületek így néztek ki. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  
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A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

40/2023. (IV. 27.) határozata 

az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek az „Önkormányzati ingatlanvagyonnal kapcsolatos döntések” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Az önkormányzati tulajdonban lévő lakások bérletéről, lakbéréről és elidegenítéséről szóló 22/2007. 

(XI.14.) Ör. rendelet módosítása 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést.  

 

Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a bizottság 

tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

41/2023. (IV. 27.) határozata 

„Az önkormányzati tulajdonban lévő lakások bérletéről, lakbéréről és elidegenítéséről szóló 

22/2007. (XI.14.) Ör. rendelet módosítása” című előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek „Az önkormányzati tulajdonban lévő lakások bérletéről, lakbéréről és 

elidegenítéséről szóló 22/2007. (XI.14.) Ör. rendelet módosítása” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Az oroszlányi labdarúgás fejlesztésének céljai és kapcsolódó önkormányzati döntések 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést. Elmondta, az, hogy a város milyen irányt 

gondol a labdarúgás fejlesztéséhez, a jelenleginél megfelelőbb körülményeket akar biztosítani. Az, hogy a 

felső focipálya területe később ipari park kategóriában értékesítésre kerülne, nem feltétlen az indoka, 

hogy ezt a lépést az önkormányzat megtegye. Ha nem tesz az önkormányzat valamit ezen a területet, az 

oroszlányi labdarúgás elveszti a maradék TAO támogatást. 70 M Ft TAO támogatáshoz juthat még hozzá, 

ha megfelelő feltételeket tud biztosítani. Ha a labdarúgás hosszútávú fejlesztését nézik, ez egy indokolt 

fejlesztés lehet, mert enélkül megrekedhet a mostani állapotában. Lehetne támogatni azért, mert a jövőbe 

vetett bizalmat mutatja. Három éve az önkormányzat kötelezettséget vállalt magára, ez ebben nem áll 

meg. Azt jelenti, erre még költségeket is fordítania kell. Hiányolta az előterjesztésből, hogy nincs 

elképzelés, koncepció, nem látszik az, hogy ha lesz két focipálya, többen, eredményesebben fognak 

focizni. Nem tudta eldönteni azt a kérdést, melyik a fontosabb, a hosszútávú lehetőség, vagy meg kell 

elégedni a mostanival. A szakma nem sokat tett, hogy javuljon a labdarúgás. 

 

Molnár István bizottsági tag hozzátette, sok mindennel egyetért, de jó lenne, ha egy egyesület 

foglalkozna a labdarúgással. Jelenleg nem látja szükségességét, nem látja, azt a 90 M Ft-ot ne lehetne 

másra fordítani. Minek két szervezetben kétfajta utánpótlás. Mutassanak egy oroszlányi NB-1-es játékost, 

először eredményeket kéne elérni, koncepció kéne. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag véleménye szerint ez a kútba vizet esete, úgy kezdődött, a balos 

önkormányzat eladta a pályát ipari területnek, a befolyt összeget nem költötte se labdarúgásra, se sportra. 
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A meglévő stadion épületből a baloldal lóistállót csinált. Jött egy kérés, újítsák fel a pályát, már akkor 20 

M Ft volt a felújítás. Kutat is fúrtak, de abban nincs elég víz, felújították a pályát, de nem lehet öntözni. 

Kapott két sportág lehetőséget, a labdarúgás és a kosárlabda, a képviselő-testület azt mondta, ezek TAO 

által támogatott sportágak, beteszik a sportkoncepcióba, és megemelték a finanszírozásukat. Az emeléssel 

feladatokat állítottak, a kosárlabda teljesített is. A focisták folyamatos pénzhiányban voltak. Ha próbáltak 

TAO pénzt keresni, eljutottak oda, egyharmad önkormányzati rész, már nem így van, kétharmad a 

szakosztály, kevesebb lesz a TAO, mint az önkormányzati hozzájárulás. Meg lehetett volna oldani, 

egyharmad TAO, kétharmad az ipari cégektől. Véleménye szerint támogathatatlan az előterjesztés. 

Szégyen, hogy Oroszlány felnőtt csapata nem tud csapatot kiállítani, 18 ezres városban ne tudjon 

valahonnan 12 focistát összeszedni, nagyon támogathatatlan, mind pénzügyileg, mind szakmailag. Már 

többször kértek koncepciót is. A Humán Bizottságon a lobbistákat nem hallotta, nem tudja, hogy sikerült, 

hogy olyan gyorsan átment az előterjesztés, pedig csak 5 percet késett az ülésről. 

 

Elekes László bizottsági tag hozzátette, az első részben nem csak arról van szó, hogy a felnőtt hogyan 

játszik, hanem az utánpótlás is. Bekapcsolódtak a Bozsik programba, élő füves pályán kell játszani, az a 

feltétel. Szomorúan látta, hogy ki se tudnak állni felnőtt csapattal. Újra kéne gondolni a sportkoncepciót, 

hogy mit akarnak kezdeni a labdarúgással. 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök elmondta, ha megvalósul, azzal a lehetőség valósul meg, ha nem, 

maradnak a meglévő keretek, ez lehet azt segíti elő, hogy ez a keret tisztuljon. 8-10 ember foglalkozik 

utánpótlással, nem látszik az eredménye. Annyit jelent a döntés, hogy egy-két évre befolyásolja a 

labdarúgást. Nem az önkormányzat találta ki.  

 

Papp Péter Attila bizottsági tag kérdése az volt, 2012-ben a Bozsik programot 12 M Ft-tal engedték-e az 

útjára. 

 

Bársony Éva osztályvezető elmondta, igen, ennyi összeggel. 

 

Papp Péter Attila bizottsági tag hozzátette, a személyi feltételeket sem érti. 2014-ben felállt a testület, 

2015 elején Veilandics Béla volt az egyesület elnöke, a testület többségétől azt a határozott kérést kapta, 

hogy be lehet a Bozsik programot a 2015. évi költségvetésbe tenni, ha Bozsik Péter távozik. Azóta a 

polgármester nem változott, hogy jön be ide a Bozsik program.  

 

Elekes László bizottsági tag hozzátette, figyelembe véve, hogy ez egy lehetőség, azért fogja megszavazni 

az előterjesztést. 

 

További kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért Kontschán Flórián Jenő elnök kérte a 

bizottság tagjait, szavazzanak az előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 1 igen szavazattal, 4 

tartózkodással elutasította és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

42/2023. (IV. 27.) határozata 

„Az oroszlányi labdarúgás fejlesztésének céljai és kapcsolódó önkormányzati döntések” című 

előterjesztés véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága nem javasolja elfogadásra 

a Képviselő-testületnek „Az oroszlányi labdarúgás fejlesztésének céljai és kapcsolódó önkormányzati 

döntések” című előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

Önkormányzati bérlakásokkal kapcsolatos tulajdonosi döntések 

 

Kontschán Flórián Jenő elnök ismertette az előterjesztést. Észrevétele az volt, lehetne egy felállított 

névsor, és a felújítás alatt el lehetne kezdeni az új bérlő kijelölést.  
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Kérdés, hozzászólás, módosító javaslat nem volt, ezért kérte a bizottság tagjait, szavazzanak az 

előterjesztésről.  

 

A bizottság az előterjesztést nyílt szavazással, 5 fő bizottsági tag részvételével, 5 igen szavazattal 

elfogadta és meghozta az alábbi határozatot: 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testülete Pénzügyi Bizottságának 

43/2023. (IV. 27.) határozata 

az „Önkormányzati bérlakásokkal kapcsolatos tulajdonosi döntések” című előterjesztés 

véleményezéséről 

 

Oroszlány Város Önkormányzata Képviselő-testületének Pénzügyi Bizottsága elfogadásra javasolja a 

Képviselő-testületnek az „Önkormányzati bérlakásokkal kapcsolatos tulajdonosi döntések” című 

előterjesztést. 

 

Felelős: Kontschán Flórián Jenő elnök 

 

További kérdés, hozzászólás nem volt, Kontschán Flórián Jenő elnök a bizottság nyílt ülését 15 óra 47 

perckor bezárta és zárt ülést rendelt el. 

 

K. m. f. 

 

 

 Kontschán Flórián Jenő 

 elnök bizottsági tag 


